
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 10. oktober 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 42

Statsministeren udtaler til Berlingske den 8. oktober 2019, at regeringen vil tage initiativ til

”en massiv udvidelse af overvågning, fordi det har vist sig at være et meget effektivt red-

skab”. Vil ministeren redegøre for, hvilken dokumentation regeringen har for, at masse-

overvågning har vist sig at være et effektivt redskab, herunder hvad masseovervågning

efter regeringens opfattelse er et effektivt redskab til? Der henvises til artiklen: ”Mette Fre-

deriksen bebuder massivt øget overvågning i kampen mod kriminelle: »Vores samfunds-

model er på spil«, Berlingske den 8. oktober 2019.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sikandar Siddique (ALT).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sikandar.Siddique@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen
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